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Mondelinge vraag van de h. Desmet: Kersbeeklaan. 

 
De h. Desmet geeft aan dat het Ukkelse gedeelte van de Kersbeeklaan onlangs een nieuwe asfaltlaag 

kreeg. Er is momenteel een testfase om de snelheid van het gemotoriseerd verkeer te beperken tot 30km/h. 
Ook al valt dit volledig onder de gemeentelijke bevoegdheid wil de h. Desmet graag weten of er toch overleg 
is geweest met de gemeente Vorst en waarom een nieuwe asfaltlaag nodig bleek en de huidige staat van de 
trottoirs behouden bleef. 

 
Schepen Biermann antwoordt dat de laag versleten was (± 20 jaar) en schade had opgelopen door tal-

rijke werkzaamheden. 
Talrijke inwoners hadden de schepen gecontacteerd in verband met overdreven snelheid in deze laan 

en de nabijheid van een school. Aangezien de gemeente Vorst van plan is om in het grootste deel van deze 
laan op haar grondgebied een zone 30 in te voeren, heeft Ukkel beslist om een testfase te organiseren. 

 
De h. Desmet merkt op dat de kwaliteit van de asfaltlaag van deze laan in Vorst op zijn minst discuta-

bel te noemen is. 
 
Schepen Biermann antwoordt hierover dat het overleg tussen Vorst en Ukkel enkel over de snelheids-

beperking ging en niet de asfaltlaag. 
 
De h. Desmet signaleert dat talrijke Ukkelse trottoirs beschadigd zijn door verkeerd geparkeerde voer-

tuigen en wil graag weten of het college een renovatie van de trottoirs voorziet. 
 
Schepen Biermann antwoordt dat het college een renovatie zou overwegen maar verduidelijkt dat de 

Wegendienst heeft gemeld dat de trottoirs op dit moment nog in goede staat zijn. 


